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PH/609/2014 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

 

Készült: Heves Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. január 14-én (kedden) 

16.45 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről.  

 

Az ülés helye: Heves Városháza 204-es tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Kozma Tamás, Deli Miklós, Krusper Éva, Szedlák Szabolcs, Kis Tamás 

képviselők 

  Csáki Zsigmond polgármester 

           Balázs Ferenc alpolgármester 

            Sveiczer Sándor tanácsnok 

 Vona László Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 

 Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

            dr. Nagy Sándor Pénzügyi Bizottság elnöke  

            Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnöke 

  Szabó Sándor címzetes főjegyző 

  dr. Morvai Zsolt aljegyző 

                       Fehérné Kovács Katalin szakértő 

Dr. Balázs Éva jogtanácsos  

Ecsegi Gábor, Nagy Noémi és Hallai Ferenc csoportvezetők 

Hencz Zsolt AVE Hevesi Városfenntartó Kft. ügyvezetője 

Besenyei Ferenc AVE Hevesi Városfenntartó Kft. ügyvezetője 

Czók Zsolt HEVA Kft. ügyvezetője 

Tóth Anikó HEVA Kft. cégvezetője 

Holló László Heves SE edzője 

  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülésén jelenlévő 

képviselők száma 12 fő. Az ülés határozatképes. Kérte a képviselő-testületet, hogy ne 

tárgyalja, vegye le a napirendi pontok közül a meghívóban szereplő 10. napirendi pont: 

Indítvány a gyermekétkeztetés biztosítása tárgyában című előterjesztést. Kérte a képviselő-

testületet, hogy vegye fel napirendi pontjai közé 3/2 napirendi pontként: Indítvány a HEVA 

Kft. által üzemeltetett Sportcsarnok működéséhez igényelt támogatás tárgyában című 

indítványt.   

 

 NAPIRENDI  JAVASLAT BETERJESZTŐ 

 

1/ Indítvány informatikai közbeszerzések megvalósítása tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 
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2/ Indítvány LEADER pályázatok megvalósítása tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

3/1 Indítvány HEVA Kft. hatékonyságának, mobilitásának 

növelése” c. pályázata megvalósításának támogatása 

tárgyában  

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

3/2 Indítvány a HEVA Kft. által üzemeltetett Sportcsarnok 

működéséhez igényelt támogatás tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

4/ Indítvány az Önkormányzat tulajdonában lévő belterületi 

beépítetlen terület ingatlan értékesítése tárgyában 

HATÁROZAT- MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

5/ Indítvány az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. részére tagi 

kölcsön biztosítása tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

6/ Indítvány a 205/2013. (XII.18.) önkormányzati határozat 

módosítása tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

7/ Indítvány hivatali gépjármű vásárlásáról 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

8/ Indítvány Heves SE férfi kézilabda szakosztály támogatása 

„Látvány- csapatsport” pályázat önrészéhez 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

9/ Indítvány Heves Város Önkormányzata 2013.12.31-i 

adósságállományának Magyar Állam által történő 

átvállalására 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a módosított napirend elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúan - határozathozatal nélkül elfogadta a 

napirendi javaslatot. 

 

 

Napirendi pontok tárgyalása 

 

1./ napirendi pont tárgya: Indítvány informatikai közbeszerzések megvalósítása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

Deli Miklós bizottsági elnökhelyettes 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal azt a módosító 

javaslatot fogadta el, mely szerint az Indítvány informatikai közbeszerzések megvalósítása 

tárgyában című indítványt a Képviselő-testület vegye le napirendről és a következő képviselő- 

testületi ülés alkalmával döntsön az indítványról. 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 4 igen szavazattal azt a módosító 

javaslatot fogadta el, mely szerint az Indítvány informatikai közbeszerzések megvalósítása 

tárgyában című indítványt a Képviselő-testület vegye le napirendről és a következő Képviselő- 

testületi ülés alkalmával döntsön az indítványról. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Egyetért a Jogi és Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatával. 

Kiegészítené azzal az indítványt, hogy az informatikai eszközfejlesztés kapcsán az 

eszközbeszerzés valós, nettó beszerzési értéke is jelenjen meg. Az együttes bizottsági ülésen is 

felmerült az a kérdés, hogy nem lenne-e egyszerűbb az eszközöket megvásárolni ahelyett, 

hogy az önkormányzat belebonyolódjon egy 24 havi bizonytalan eszközbérlésbe, mely után 

tulajdonjogi vita kerekedhet. Továbbá az informatikai üzemeltetés kapcsán szeretne arról is 

információt kapni, hogy egy főállású informatikus biztosítása mennyibe kerülne az 

önkormányzat számára. 
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Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok bizonytalannak tartja a 24 hónapon keresztül történő 

eszközbérlést, azonban nem tartotta bizonytalannak a 60 hónapon keresztül történő 

eszközbérlést a Humansoft Kft. esetén. Az önkormányzat, azért döntött az informatikai 

közbeszerzés külön eszközfejlesztésre és külön üzemeltetésre történő közbeszerzéséről, hogy 

ne legyen kiszolgáltatva, mint korábban a Humansoft Kft. esetében. Megjegyezte, hogy a 

korábbi szerződés annyira „sikeres” volt, hogy a Heves Megyei Kormányhivatal Hevesi 

Járási Hivatalának megalakulásakor a Heves Megyei Kormányhivatal Hevesi Járási Hivatal 

nem tartott igényt az informatikai eszközökre. Megjegyezte, hogy az üzemeltetésről való 

döntést azért szorgalmazza, mert a jelenlegi szolgáltatóval 2013. december 31-ig volt 

szerződése az önkormányzatnak.  

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

A Heves Megyei Kormányhivatal Hevesi Járási Hivatala az informatikai eszközöket a 

körülöttük kialakult tulajdonjogi vita miatt nem vette át. Megjegyezte, hogy a szerződések 

nincsenek adatokkal kitöltve, valószínű ez indokolta a bizottsági módosító javaslatok 

megfogalmazását. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

Megjegyezte, hogy a képviselő-testületi anyagokat 2014. január 10-én kapta meg a képviselő-

testület. Szakember véleményét is kikérte az előterjesztés kapcsán és kiderült, hogy 48 millió 

forintnál olcsóbban is meg lehetne oldani a hivatal informatikai üzemeltetését és 

eszközbeszerzését. A célja a bizottsági módosító javaslattal a takarékosság szem előtt tartása 

volt. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Megjegyezte, hogy jelenleg nettó 48 millió forintról, vagyis bruttó 61 millió forintról 

beszélnek.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérte, hogy az üzemeltetés és eszközfejlesztés kérdését külön kezelje a Képviselő- testület. A 

napirenden belül két téma szerepel, az egyik az informatikai rendszer üzemeltetése, amely 

havi nettó 1 millió forintba kerülne, és emellett a másik téma az eszközfejlesztés. A képviselő-

testület azért döntött úgy, hogy külön kívánja kezelni az informatikai üzemeltetés és az 

informatikai közbeszerzés kérdését, hogy még egyszer ne álljon elő olyan helyzet, mint a 

Humansoft Kft. esetén.  Megjegyezte, hogy a Közbeszerzési Bizottság a közbeszerzést lezárta, 

a Képviselő- testületnek döntenie kell az informatikai üzemeltetés és eszközfejlesztés 

kérdésében. Hangsúlyozta, hogy a feladat ellátáshoz szükséges az informatikai üzemeltetésről 

való döntés, a jelenlegi szolgáltató 14 napja úgy szolgáltat, hogy nem rendelkezik érvényes 

szerződéssel. 
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Megjegyezte, hogy nem ért egyet a bizottsági módosító javaslatokkal. 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a Jogi és Ügyrendi Bizottság és a 

Pénzügyi Bizottság módosító javaslatának elfogadásáról, mely szerint a Képviselő-testület 

következő soros ülésén kerüljön sor az előterjesztés tárgyalására. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen és 6 nem szavazattal elutasította a Jogi 

és Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatának elfogadását. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat 1. pontjának 

elfogadásáról, mely szerint a hivatal informatikai eszközfejlesztése tárgyában lefolytatott 

közbeszerzési eljárás eredményeképpen a nyertes ajánlattevővel kössön szerződést a 

polgármester. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen, 3 nem szavazattal és 3 tartózkodás 

mellett a javaslat elfogadását elutasította. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat 2. pontjának 

elfogadásáról, melynek értelmében a Képviselő-testület felhatalmazza Heves Város 

Polgármesterét a ”Hevesi Polgármesteri Hivatal informatikai rendszerének üzemeltetése” 

tárgyában lefolytatott közbeszerzési eljárás eredményeképpen a nyertes ajánlattevővel való 

szerződés aláírására. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen, 2 nem szavazattal és 3 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta: 

 

1/2014. (I.14.) önkormányzati határozat 

 

 Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

felhatalmazza Heves Város Polgármesterét a ”Hevesi 

Polgármesteri Hivatal informatikai rendszerének 

üzemeltetése” tárgyában lefolytatott közbeszerzési eljárás 

eredményeképpen a melléklet szerinti tartalmú Megbízási 

szerződés aláírására a nyertes ajánlattevő ITSecure 

Informatikai Tanácsadó Kft-vel. 

 

Határidő: 2014. január 14. 

 Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megjegyezte, hogy a hivatal informatikai eszközfejlesztése tárgyában készült előterjesztés 

beterjesztésre kerül a Képviselő-testület 2014. január 29-i ülésére. Kérte, hogy az 

előterjesztést valamennyi bizottság véleményezze. 

 

 

2. napirendi pont tárgya: Indítvány LEADER pályázatok megvalósítása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 
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Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Kérdések nem hangzottak el.  

 

Hozzászólások 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan a határozati javaslat 

elfogadását javasolja. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványban szereplő határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

2/2014. (I.14.) önkormányzati határozat 

 

1. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

felhatalmazza Heves Város polgármesterét a 

„Muzsikáló hangjegyek - a Hevesi Zeneiskola 

félévszázados jubileumi program sorozata” c. 

pályázatban foglaltak megvalósításához szükséges 

intézkedések megtételére, egyúttal a pályázat 

megvalósításához szükséges összeg, azaz 9.950.000 

forint megelőlegezésére. 

  

 

2. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

felhatalmazza Heves Város polgármesterét a „Róna Dél-

hevesi Kulturális Fesztivál” c. pályázatban foglaltak 

megvalósításához szükséges intézkedések megtételére, 

egyúttal a pályázat megvalósításához szükséges összeg, 

azaz 6.329.100 forint megelőlegezésére. 

 

Határidő: 2014. január 14. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

 

3./1 napirendi pont tárgya: Indítvány a „HEVA Kft. hatékonyságának, mobilitásának 

növelése” c. pályázat megvalósításának támogatása tárgyában  

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 
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Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

 

Kérdések  

 

Kis Tamás képviselő 

 

Megjegyezte, hogy a HEVA Kft. nem valószínű, hogy vissza tudná fizetni az önkormányzattól 

kapott támogatást. Megkérdezte, hogy az önkormányzat által odaadott összeg kölcsönként 

megjelenhetne-e az indítvány szövegében. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

A pályázati pénz jobb elszámolhatósága miatt fogalmazták meg így a határozati javaslat 

szövegét. Beszámolt arról, hogy a HEVA Kft. vállalkozói tevékenységet is próbál végezni, így 

nagyobb esélyt látnak az önerő kitermelésére. Nem tudja, hogy a cég a támogatást vissza 

tujda-e fizetni, erre a kérdésre választ majd a beszámoló elkészítésekor kap a képviselő-

testület. 

 

 

Hozzászólások 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan a határozati javaslat 

elfogadását javasolja. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványban szereplő határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal –egyhangúan- a 

következő rendeletet alkotta: 

 

3/2014. (I.14.) önkormányzati határozat 

 

A „HEVA Kft. hatékonyságának, mobilitásának növelése” c. 

LEADER pályázat megvalósulásához Heves Város 

Önkormányzata 27 815 000 Ft kölcsönt ad a HEVA Kft 

részére. A HEVA Kft. a beszerzett munkagépek, ill. a 

lebonyolított marketing tevékenység alapján benyújtott 

kifizetési kérelem alapján érkező 18 497 700 Ft támogatási 

részt a támogatás számlára érkezését követően soron kívül, a 

saját erő 9 317 300 Ft összegét pedig legkésőbb 2014.11.30-ig 

fizeti vissza Heves Város Önkormányzata részére. 
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Felelős: Csáki Zsigmond polgármester  

  Czók Zsolt ügyvezető, HEVA Kft 

 

3./2 napirendi pont tárgya: Indítvány a HEVA Kft. által üzemeltetett Sportcsarnok 

működéséhez igényelt támogatás tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúan a következő módosító 

javaslatot fogadta el: Heves Város Önkormányzata a 2,8 millió forint támogatás helyett 2,8 

millió forint kölcsönt adjon a HEVA Kft.-nek a Heves Városi Sport- és Rendezvénycsarnok 

működéséhez. Véleménye szerint ez a döntés a cég üzleti tevékenységének előremozdítását 

szolgálná. A kölcsönt a HEVA Kft. egy éven belül fizesse vissza az önkormányzat számára. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a Pénzügyi Bizottság módosító 

javaslatának elfogadásáról, mely értelmében a Heves Város Önkormányzata 2.800.000 Ft 

kölcsönt nyújt Heves Városi Sport-és Rendezvénycsarnok teljes működéséhez, mely kölcsönt 

2014. december 31-ig kell visszafizetnie Heves Város Önkormányzata számára. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta: 

 

4/2014. (I.14.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a 

HEVA Kft kérelmét, mely szerint Heves Város 

Önkormányzata 2.800.000 Ft kölcsönt nyújt Heves Városi 

Sport-és Rendezvénycsarnok teljes működéséhez, mely 

kölcsönt 2014. december 31-ig kell visszafizetnie Heves Város 

Önkormányzata számára. 

 

Határidő: az összeg folyósítása: 2014. január 31. 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 
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4./ napirendi pont tárgya: Indítvány az Önkormányzat tulajdonában lévő belterületi 

beépítetlen terület ingatlan értékesítése tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítványok a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Megjegyezte, hogy a meghívóban elírás történt a határozati javaslat elfogadásához nem 

egyszerű, hanem minősített többségre van szükség. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

Hozzászólások 

 

Deli Miklós bizottsági elnökhelyettes 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslatot egyhangúan 

elfogadásra javasolja.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványban szereplő határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

5/2014. (I.14.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 3360 

Heves, Brassói út 66. sz., 3688 hrsz.-ú ”belterületi terület” 

művelési ágú ingatlant 500.000,- Ft tartalommal értékesíti 

Ifj. Haár Károly 3360 Heves, Brassói út 64. sz. alatti lakos 

számára. Felhatalmazza Heves város polgármesterét a 

melléklet szerinti adásvételi szerződés megkötésére. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2014. január 14. 
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5./ napirendi pont tárgya: Indítvány az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. részére tagi 

kölcsön biztosítása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Kérdések  

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Megkérdezte, hogy a láblécben foglaltak helytállóak-e. A 100 millió forint nem stimmel a 

szerződésben kérte, hogy ezt az összeget pontosítsák. Ha jól emlékszik a társasági 

szerződésben foglaltakra, akkor 10.000 szavazata van a cégnek, melyből 4700 szavazattal 

Heves város rendelkezik. Vagyis, ha a határozat elfogadását nem támogatja a képviselő-

testület, akkor nincs tagi kölcsön? Jelenleg körülbelül 6,9 %-os kölcsönről beszélnek. 

Megkérdezte, hogy amennyiben egy éven belül nem fizetik vissza ezt az összeget, úgy 

lehetséges-e, hogy 12 millió forint kamatot kell erre a tagi kölcsönre fizetni. Az ügyvezetők 

állítása szerint ez a 100 millió forintos tartozás nem az ügyvezetésük alatt keletkezett.  

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Tudomása szerint a Hejőpapi lerakás miatt keletkezett a 100 millió forintos tartozás. Hencz 

Zsolt ügyvezető beszámolt korábban arról, hogy ez az összeg befolyt az AVE Hevesi 

Városfenntartó Kft. számára, azonban nem került továbbításra a Hejőpapi lerakó felé. Heves 

város lakosaitól mennyi hulladék került a Hejőpapi lerakóba? Miért nem fizetett a korábbi 

ügyvezetés a Hejőpapi lerakónak? 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

Tanulmányozta a 2013/2014. évi beszámolóját a cégnek, 2012/2013. évben 53 millió forint 

vesztesége keletkezett a cégnek. A 2013/2014. évi üzleti terv szerint 52,7 millió forint 

veszteséget terveztek be. Jelenleg a kamatok összege 312 millió forint, a kamatok összege 20 

millió forint/ év lesz, ha megkapja az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. ezt a tagi kölcsönt. A 

kamatfizetési elmaradás miatt jelenleg 21 millió forint nincs kifizetve. Megkérdezte, hogy 

milyen esélyt lát arra a két ügyvezető, hogy ezt az összeget ki tudja gazdálkodni a cég. A 

beszámolóban az szerepelt, hogy az árbevétel a közvetlenül fennálló költségekre ad fedezetet. 

Mi várható az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. jövőbeni gazdálkodását illetően? 

 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Megkérdezte Csáki Zsigmond polgármester, hogy az önkormányzat költségvetésére milyen 

hatást gyakorol a tagi kölcsön vissza nem fizetése. 
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Hencz Zsolt ügyvezető, meghívott  

 

Amennyiben Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete nem járul hozzá a tagi kölcsön 

biztosításához, úgy nem történik meg a tagi kölcsön felvétele. 

A beszámolókban korábban is szerepeltette az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. a Hejőpapi 

lerakó felé fennálló tartozást, lehet, hogy más néven szerepelt a beszámolóban pl. Heves 

Megyei Társulás felé fennálló tartozásként. 

Megismételte, hogy nem az ügyvezetése alatt keletkezett a tartozás, valószínűnek tartja, hogy 

az autóvásárlások előtérbe helyezése miatt nem került kifizetésre ez a tartozás. A költségek 

kitermelésére a cég további működésével teremthet lehetőséget. A cég működésére a 

jogszabályi változások nem voltak jótékony hatással, például a rezsicsökkentés és a lerakási 

díj bevezetése. 

Megjegyezte, hogy a cég gazdálkodását különböző pályázatok benyújtásával is biztosíthatják, 

jelen esetben Heves városnak van lehetősége arra, hogy pályázatot nyújtson be a cég 

gazdálkodásának kompenzálására. 

Kijelölt szolgáltatók közé tartozik az AVE Hevesi Városfenntartó Kft., reméli, hogy ez is segíti 

a cég gazdálkodásának helyreállítását. 

A 2012/2013. évben 53 millió forint vesztesége képződött a cégnek, melyből 20 millió forintot 

csak a végkielégítések tettek ki.  

A cseh tulajdonos tudomása szerint nem kalkulált a cég megvásárlásakor a tagi kölcsönökkel. 

A tagi kölcsön felvétele a cég működőképességét szolgálja. Más beszállító felé a cégnek 

tartozása nincs és korábban sem volt.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Közvetlen módon nem befolyásolja a tagi kölcsön felvétele a város gazdálkodását, azonban 

közvetett módon befolyásolja, hiszen a cég működőképességét szolgálja a tagi kölcsön 

biztosítása. Megjelent a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási díj kompenzáció tekintetében 

egy pályázati kiírás, mely véleménye szerint megoldást jelenthet a cég számára. Erre a 

pályázatra az önkormányzat és maga a cég is adhat be pályázatot. Ez a tartozás véleménye 

szerint csak ezzel a tagi kölcsön biztosításával oldható meg. Kérte Hencz Zsolt ügyvezetőt, 

hogy válaszoljon Sveiczer Sándor tanácsnok kamatfizetéssel kapcsolatos kérdésére. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

2013/2014. évi terv szerint 52,7 millió forint veszteséget tervezett be a cég, vesztességgel 

dolgozik, illetve 400 millió forint tagi kölcsön után kell még kamatot fizetnie. Elfogadja, hogy 

ez egy kényszerhelyzet, amennyiben a testület nem járul hozzá a tagi kölcsön felvételéhez, úgy 

a cég működőképességét veszélyezteti. Hova vezet az, hogy az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 

csak a közvetlen költségeket tudja kitermelni? 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Jelezte, hogy kérdésére még nem kapott választ Hencz Zsolt ügyvezetőtől. 
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Hencz Zsolt ügyvezető, meghívott 

 

Hejőpapi szemétlerakóba Heves városból nem vittek soha sem szemetet, ez mérlegjegyekkel is 

bizonyítható. dr. Nagy Sándor bizottsági elnök kérdésére nem tud válaszolni, állami segítség 

nélkül véleménye nélkül ez a helyzet nem rendezhető. Sveiczer Sándor tanácsnok a Felügyelő 

Bizottság tagjaként utánanézhet, hogy a cég milyen irányba halad. 

 

 

Besenyei Ferenc ügyvezető, meghívott 

 

A következő év december végén 12 % kamatot számolhatna fel a cég. Megjegyezte, hogy 2008 

óta használja a cég ezt a szerződés mintát és késedelmi kamat felszámolására korábban soha 

sem került sor.   

 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a 2. határozati javaslatot 3 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja. 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslat elfogadását 

javasolja. Megjegyezte, hogy a tagi kölcsön biztosítása nélkül a cég nem lenne működőképes, 

a Pénzügyi Bizottság emiatt javasolta a határozati javaslat elfogadását. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Az ülést megelőzően úgy gondolta, hogy nemmel fog szavazni. Hencz Zsolt ügyvezető 

megerősítette, hogy a Hejőpapiban lévő lerakóba Heves városából nem érkezett be hulladék. 

Egyértelmű, hogyha a képviselő-testület nemmel szavaz, akkor a cég csődbe fog menni, ezért 

fogja a tagi kölcsön biztosítását támogatni. Kérte, hogy nézzenek utána, hogy egy városi 

tulajdonú cég alapítása nem lenne-e jobb megoldás. Véleménye szerint ez a helyzet sokáig 

nem tartható. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Véleménye szerint 4-5 éve fennálló kintlévőséget a piac már beárazta. Javasolta, hogy a tagi 

kölcsön szerződésében a kamat mértéke a jegybanki alapkamat mértékére módosuljon és a 

büntető- és késedelmi kamat mértéke 12 % helyett 0% legyen. 

Csáki Zsigmond polgármester a taggyűlésen felvethetné, hogy a 100 millió forintnak 20-30 

%-t az AVE Magyarország Kft. vállalja át, mint szakmai és stratégiai felelős. 
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Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Nem tartja ezt egyedi problémának. Felelősségteljes döntést kell hoznia a képviselő-

testületnek. Amennyiben a képviselő-testület nem hagyja jóvá a tagi kölcsön felvételét, úgy a 

cég működőképességét veszélyeztetné. Egy városi tulajdonú cég alapítása nem lenne-e jobb 

megoldás? Véleménye szerint problémás lenne az engedélyek beszerzése. Támogatja, hogy az 

AVE Hevesi Városfenntartó Kft. részére biztosítsa a képviselő-testület a tagi kölcsönt. 

 

 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Véleménye szerint, ha 2007-ben az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. nem költött volna új 

edényzetekre, úgy 61 millió forinttal beljebb lennének most. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Körülbelül 100 millió forint körüli összeget vár a cég a NAV-tól. Javasolta, hogy ennek az 

összegnek a 2/3-t a tagi kölcsönre, 1/3 részét pedig a működésre használja fel az AVE Hevesi 

Városfenntartó Kft. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Kérte, hogy 2014. januárjára tegyék át a tagi kölcsönökkel való előterjesztés tárgyalását, 

véleménye szerint a tagi kölcsön felvételével kapcsolatos kérdések jelenleg sem tisztázódtak. A 

korábbi tagi kölcsönök sincsenek rendezve, azonban a tagi kölcsönt a hulladékszállítás 

biztosítása miatt a képviselő-testület véleménye szerint meg fogja szavazni. Nincs tudomásuk 

arról, hogy a cseh befektetőnek mi a célja a tagi kölcsönök felvételével. Megjegyezte, hogy a 

cég éves bevétele szinte azonos a cég kölcsönállományával. Támogatni fogja a tagi kölcsön 

felvételét, azonban utána kell nézni, hogy stratégiaváltással, a piaci helyzet jobb 

kihasználásával milyen irányba lehet elmenni.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Sveiczer Sándor tanácsnok módosító 

javaslatával, mely szerint a kölcsönszerződésben a kamat mértéke a banki kamat mértéke 

legyen, illetve a büntető, késedelmi kamat mértéke 0 % legyen. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal és 5 tartózkodással 

elfogadta Sveiczer Sándor tanácsnok módosító javaslatát. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a módosító javaslattal kiegészült 1. 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal és 1 tartózkodással a 

következő határozatot hozta: 
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6/2014. (I.14) önkormányzati határozat 

 

1. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul 

az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. részére történő tagi 

kölcsön felvételéhez. 

 

2. Felhatalmazza Heves Város Polgármesterét a tagi kölcsön 

szerződés aláírására, azzal a feltétellel, hogy a tagi kölcsön 

szerződésében a kamat mértéke a jegybanki alapkamat 

mértékére módosuljon és a büntető- és késedelmi kamat 

mértéke 12 % helyett 0% legyen. 

 

Határidő: 2014. február 1. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

6./ napirendi pont tárgya: Indítvány a 205/2013. (XII.18.) önkormányzati határozat 

módosítása tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványban szereplő határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 

 

7/2014. (I.14.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

205/2013. (XII.18.) önkormányzati határozatot akként 

módosítja, hogy a jelenlegi közszolgáltatóval, az AVE Hevesi 

Városfenntartóval a települési szilárd hulladék begyűjtésére 

és ártalmatlanítására történő elszállítására vonatkozóan 

ideiglenes ellátási szerződést köt a tárgyban lefolytatott 

közbeszerzési eljárás következtében megkötött szerződés 

hatályba lépéséig, de legkésőbb a hulladékról szóló 2012. évi 

CLXXXV. törvény 90. § (8) bekezdésébe alapján 2014. július 

1-ig megkötött hulladékgazdálkodási közszolgáltatási 

szerződés hatálybalépéséig. 
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Felelős:  Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő:  2014. január 30. 

 

 

7./ napirendi pont tárgya: Indítvány hivatali gépjármű vásárlásáról 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

Hozzászólások 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslatot egyhangúan 

elfogadásra javasolja. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az ajánlatot tanulmányozta, sokféle autó típus, sokféle kondíció található az anyagban. 

Véleménye szerint jobb kondíciókkal is találnának autókat, javasolta, hogy vizsgálják meg ezt 

a kérdést és ezt követően második fordulóban döntsön a hivatali gépjármű vásárlásáról a 

testület. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Az anyagban szereplő kedvezmény határozott ideig áll fenn. Elhalaszthatja a döntést a 

képviselő-testület, csak akkor már ez az ajánlat nem fog fennállni. Az anyagban használt 

autótól kisbuszig több fajta gépjárművet szerepeltetnek. Pályázatot is néztek Deli Miklós 

képviselővel együtt a hivatali gépjármű vásárlásához, de nem találtak az önkormányzat 

számára megfelelő pályázatot. A gépjármű lista szerinte jól átgondolt, alapos munka. Török 

János bizottsági elnök módosító javaslatát természetesen felteszi szavazásra. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Interneten több hasonló ajánlatot talált, amely autók ugyanilyen árral és ugyanilyen 

paraméterekkel rendelkeznek.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Török János bizottsági elnök módosító 

javaslatáról, mely értelmében a hivatali gépjármű vásárlásáról a következő testületi ülésen 

döntsön a képviselő-testület. 
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Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen, 1 nem szavazattal és 6 tartózkodás 

mellett elutasította a módosító javaslat elfogadását. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványban szereplő a határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen, 3 nem szavazattal és 2 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta: 

 

8/2014. (I.14.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete hivatali 

használatra egy új Mitsubishi Lancer 1,6 típusú gépjármű 

vásárlásáról dönt. A gépjármű vételárát, valamint a 

forgalomba helyezés költségeit az önkormányzat 2014. évi 

költségvetése terhére biztosítja. 

 

 

Határidő: 2014. január 31. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

8./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves SE férfi kézilabda szakosztály támogatása 

„Látvány-csapatsport” pályázat önrészéhez 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslatot egyhangúan 

elfogadásra javasolja. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványban szereplő határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal – egyhangúan - a 

következő határozatot hozta: 
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9/2014. (I. 14.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Heves SE 

férfi kézilabda szakosztály 2013/14. évi „Látvány-

csapatsport” pályázata önrészéhez 500 000 Ft önkormányzati 

támogatást biztosít az önkormányzat 2014. évi költségvetése 

terhére. 

 

Határidő: 2014. január 31. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

9./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Önkormányzata 2013.12.31-i 

adósságállományának Magyar Állam által történő átvállalására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az indítvány a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a határozati javaslatot egyhangúan 

elfogadásra javasolja. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester, beterjesztő 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványban szereplő határozati 

javaslat elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal –egyhangúan- a 

következő határozatot hozta: 

 

10/2014. (I. 14.) önkormányzati határozat 

 

1. Heves Város Önkormányzat Képviselő-testület 

Magyarország 2014. évi központi költségvetéséről szóló 

2013. évi CCXXX. törvény (továbbiakban: 2014. évi 

költségvetési törvény) 67-68. §-aiban foglaltakra 

figyelemmel kinyilvánítja, hogy a 2014. évi költségvetési 

törvényben írt feltételekkel az adósságállománya Magyar 

Állam által történő átvállalását igénybe kívánja venni. 

2. A képviselő-testület kijelenti, hogy az önkormányzat 2013. 

december 5-én nem rendelkezett olyan betéttel vagy egyéb 

számlaköveteléssel, ami kifejezetten egy adott 
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adósságelemhez kapcsolódott, és annak fedezetére, 

teljesítésének biztosításául szolgált. 

3. A képviselő-testület kijelenti, hogy amennyiben az 

önkormányzat egy átvállalással érintett ügylete az 

ügylethez kapcsolódóan befolyó támogatás, illetve egyéb 

bevétel miatt bevétel megelőlegezésére szolgáló ügyletté 

válik, úgy a befolyt bevétel összegét, legfeljebb az érintett 

adósságból átvállalásra került összeg erejéig, a bevétel 

beérkezését követő 3 munkanapon belül átutalja a kincstár 

által megjelölt fizetési számlára. 

4. A képviselő-testület kinyilvánítja, hogy a Polgári 

Törvénykönyvről szóló 1959. évi IV. törvény 332. § alapján 

megállapodást kíván kötni a Magyar Állammal az 

önkormányzatot terhelő, az adósságátvállalással érintett 

adósságállománya átvállalásáról. 

5. A képviselő-testület az adósságátvállalással összefüggésben 

felhatalmazza a polgármestert, hogy: 

a. megtegye a 2014. évi költségvetési törvény 67-68. §-

ai szerinti nyilatkozatokat és intézkedéseket; 

b. az átvállalással érintett adósság részét képező 

ügyleteket a 2014. évi költségvetési törvény 67-68. §-

a szerinti átvállalás érdekében átalakítsa; 

c. a 2014. évi költségvetési törvény 68. § (4) bekezdése 

szerinti megállapodásokat megkösse. 

6. A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy az 

adósságátvállalással kapcsolatos intézkedéseiről a soron 

következő ülésén tájékoztassa a testületet. 

 

Határidő: 2014. február 28. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Bejelentések 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Ismertette Herczeg Zsolt HEKET Kft. képviselőjének levelét, mely a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.  

A templom felújítással kapcsolatos probléma megoldódott, az egyeztetéseket követően 

megállapodás született.  

 

Egyéb indítvány, hozzászólás nem lévén Csáki Zsigmond polgármester a képviselő-testület 

ülését 18.14-kor bezárta.  

 

 

Kmf. 

 

        Csáki Zsigmond   Szabó Sándor  

          polgármester címzetes főjegyző 

 

 



19 

 

 

A Képviselő-testület 2014. január 14-i ülésének szavazási eredményei 

 

Napirend előtti: szavazás a napirendi pontok elfogadásáról 
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1. napirendi pont: szavazás a Jogi és Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság 

módosító javaslatának elfogadásáról, mely szerint a Képviselő-testület következő soros 

ülésén kerüljön sor az előterjesztés tárgyalására. 
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1. napirend: Szavazás határozati javaslat 1. pontjának elfogadásáról, mely szerint a 

hivatal informatikai eszközfejlesztése tárgyában lefolytatott közbeszerzési eljárás 

eredményeképpen a nyertes ajánlattevővel kössön szerződést a polgármester. 
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1. napirend: Szavazás a határozati javaslat 2. pontjának elfogadásáról, mely értelmében 

a Képviselő-testülete felhatalmazza Heves Város Polgármesterét a ”Hevesi 

Polgármesteri Hivatal informatikai rendszerének üzemeltetése” tárgyában lefolytatott 

közbeszerzési eljárás eredményeképpen a nyertes ajánlattevővel való szerződés 

aláírására. 
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2. napirend: Szavazás a LEADER pályázatok megvalósításáról 
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3./1 napirend: Szavazás HEVA Kft. hatékonyságának, mobilitásának növelése” c. 

pályázata megvalósításának támogatásáról 
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3./2 napirend: Szavazás a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatának elfogadásáról, mely 

értelmében a Heves Város Önkormányzata 2.800.000 Ft kölcsönt nyújt Heves Városi 

Sport-és Rendezvénycsarnok teljes működéséhez, mely kölcsönt 2014. december 31-ig 

kell visszafizetnie Heves Város Önkormányzata számára. 
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4. napirend: Szavazás az Önkormányzat tulajdonában lévő belterületi beépítetlen 

terület ingatlan értékesítéséről 
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5. napirend: Szavazás Sveiczer Sándor tanácsnok módosító javaslatával, mely szerint a 

kölcsönszerződésben a kamat mértéke a banki kamat mértéke legyen, illetve a büntető, 

késedelmi kamat mértéke 0 % legyen. 
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5. napirend: Szavazás a módosító javaslattal kiegészült 1. határozati javaslat 

elfogadásáról. 
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6. napirend: Szavazás a 205/2013. (XII.18.) önkormányzati határozat módosításáról 
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7. napirend: Szavazás Török János bizottsági elnök módosító javaslatáról, mely 

értelmében a hivatali gépjármű vásárlásáról a következő testületi ülésen döntsön a 

képviselő-testület. 
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7. napirend: Szavazás hivatali gépjármű vásárlásáról 
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8. napirend: Szavazás Heves SE férfi kézilabda szakosztály támogatása „Látvány-

csapatsport” pályázat önrészéről 
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9. napirend: Szavazás Heves Város Önkormányzata 2013.12.31-i adósságállományának 

Magyar Állam által történő átvállalásáról 

 

 

 
 


